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 SKUPŠTINI SPORTSKE ZAJEDNICE  
GRADA DELNICA 

Poštovani, 
 
vezano uz navode iz javno dostupnog izvješća o radu Sportske zajednice za proteklo 
mandatno razdoblje, dostavljam izdvojeno mišljenje kojim konstatiram da u situaciji u 
kojoj ne postoje argumenti započinje predlaganje formalno-pravnih rješenja koje 
nemaju uporište u Statutu kao ni općoj sportskoj praksi. Smisao postojanja Sportske 
zajednice je u prepoznavanju novih prilika za napredak sporta, a ne u sputavanju, što je, 
nažalost, već godinama slučaj u Delnicama.  
 
U konačnici, gospodin Tomić, kao dosadašnji predsjednik Sportske zajednice i tvorac 
ovog dokumeta, ima odgovornost nad prosperitetom cjelokupnog sporta u lokalnoj 
zajednici, te konstatacija vezana uz navodno udruge koje „rade ili ne rade“ je paušalna i 
djelomično neistinita. 
 
Kojim se kriterijima vodio predsjednik prilikom formiranja ovih konstatacija? D li se radi 
o osobnom dojmu ili je proveden ozbiljniji postupak evaluvacije? Stavak 4. članak 26. 
Statuta SZ GD doista pruža mogućnost da Skupština donese odluku o „isključenju“, ali 
mišljenja sam da niti IO SZGD, kao ni ostala tijela upravljanja koje je imenovala 
skupština, nisu poduzela sve radnje kojima bi se utvrdilo stvarno činjenično stanje i 
olakšala pravična, a ne isforsirana odluka sadašnjih članova skupštine. Predloženim se 
želi staviti krimen odgovornosti za takvu odluku na Vas, sadašnje članove skupštine, što 
je po meni nekorektno jer očekivati je da niste upoznati sa problemom u cjelosti. Kada to 
konstatiram, referiram se na Izvješće predsjednika Nadzornog odbora koje niti jednom 
riječju nije spomenuo tu problematiku, a Izvješće predsjednika Etičkog odbora nisam 
našao među materijalom za skupštinu, niti je ta točka obuhvaćena dnevnim redom!? 
Zaključujem, da nisu bili uključivani u tu problematiku, a u najmanju ruku su trebali biti, 
što bi bilo u duhu Statuta.  
 
Nadalje, Nadzorni odbor se 29.1.2019., godine sastao u jednom od delničkih kafića te je 
onda njihovo izvješće nije pouzdano, a ponašanje predsjenika istog moralno i društveno 
neprihvatljivo. Kako se može napraviti uvid i donjeti službeni zaključak o materijalno-
finacijsko poslovanje u ugostiteljskom objektu? Ne radi se to tako, ako imate 
odgovornost nad kontrolom trošenja 750.000,00 kuna javnog novca. Ako se tome 
pridoda činjenica da su kroz cijeli ovaj mandat članovi tjela upravljanja sportske 
zajednice, paralelno obnašaju i dužnosti člana skupštine, puno toga, onda nije u skladu 
sa pozitivnim zakonskim propisima na koje se referira izvješće Nadzornog odbora. 
Nadzorni odbor brine o zakonitosti cjelokupnog rada sukladno članku 71. Statuta a ne 
samo jednog segmenta u ovom slučaju materijalno-finacijskom poslovanju. 
 



Postavlja se pitanje: kako smo u trenutku osnivanja Sportske zajednice imali 24 udruge 
osnivača i 3 pridružena člana, a danas se „licitira“ sa navodno 15 aktivnih udruga u 
Gradu. Dubokog sam uvjerenja da to nije istina, jer postoje udruge koje nisu u vašem 
fokusu, a doprinose sportskom i društvenom boljtku ove sredine. Naravno da postoje 
okolnosti u kojima su neke udruge prestale sa radom ili postale pasivne iz nekog razloga. 
Da li je Sportska zajednica i po tom pitanju, kao i po pitanju izlaska nekih udruga, učinila 
sve da se to ne dogodi? Nije! Isključivo jer to nije bio interes skupine koje je odlučivala o 
sportu. Niste poduzeli sve što ste trebali, nego sada, kao i u nekim drugim slučajevima, 
sve nepotrebno „lomite preko koljena“. Takva praksa dovela je do toga da je interes za 
funkcioniranje Sportske zajednice u našoj sredini sve manji, da isključivo razmišljate o 
pitanju što manjeg kvoruma i, u konačnici, da si internom rotacijom osigurate dovoljnu 
komociju koja vas čini nezamjenjivima u dotaciji sportskih novaca u našeg Grada. 
 
Završno, želim vas upozoriti da članak 20. Statuta Sportske zajednice govori o statusu 
pridruženog članstva. Time bi našli dovoljno uporišta da po vama „neaktivnim 
udrugama“ date jasnu poruku i nudite vremenski kompromis da riješe svoje probleme 
u radu, te da preispitate da li ste administrativno-formalno sve napravili po pitanju 
klubova koje više ne smatrate svojim članovima.   
 
Molio bi da ovo izdvojeno mišljenje postane dio zapisnika, jer u protivnom isto ću 
dostaviti Uredu državne uprave uz prigovor.  
 
Sportski pozdrav, 
 
Ivica Urbanc,  
stručni specijalist kineziologije  
 


